

### 《111 學年秀岡校區防疫通報》(第2號)

#### 致全校師生及家長:

依據教育部《111學年度第一學期各級學校開學防疫措施》以及《高級中等以下學校及幼兒園 因應嚴重特殊傳染性肺炎防疫管理指引》,防疫規定如下說明,請教職員工、同學及家長配合:

一、活動提醒:9月17日(六)班親會當日,依照政府防疫規定,凡是入校訪客應施打兩劑疫苗。 提醒家長記得攜帶相關證明;如無疫苗證明,請提供兩日內快篩紀錄。

#### 二、政府防疫措施宣導:

(一)9月12日(一)起,當班級有學生確診時,全班暫停實體課程三日措施取消,

改實施新防疫措施:班級每新增一例個案確診,兩日後早上出門前師生實施快篩,陰性者當 日才能入校;如師生感到身體不適,可自行提早快篩。

個案確診日	9/12(-)	9/13(二)	9/14(三)	9/15(四)	9/16(五)
全班快篩日	9/14(三)	9/15(四)	9/16(五)	9/17(六)	9/18(日)
個案確診日	9/17(六)	9/18(日)	9/19(-)	9/20(二)	9/21(三)
全班快篩日	9/19(-)	9/20(二)	9/21(三)	9/22(四)	9/23(五)

#### (二)以下政府防疫措施將持續實施:

- 1、師生本人為確診個案:實施居家隔離7日且不外出,隔離期滿免快篩直接返校。
- 2、師生同住家人(或同寢室友)確診,師生7日內不到校;第8日快篩陰性,始可返校。
- 3、入境者:7日內不到校;第8日快篩陰性,始可返校。
- 4、確診者的同班同學及導師,學校提供1劑快篩試劑;住宿生則提供2劑。
- 三、中秋連假宣導:考量疫情嚴峻,呼籲師生減少外出機會及避免至人群密集之場所。

#### 四、校內防疫措施宣導:

- (一)如屬於確診、同住家人確診、入境等因素,依教育局指引提供「同步」課程進行線上學習。
- (二)如對疫情有疑慮而提出「自主防疫假」,依教育局指引提供「非同步」課程資訊給學生參閱。
- (三)呼籲所有師生落實「生病不上課(班)」,在校期間如身體不適,應儘速就醫。
- (四)如同學快篩陽性,請於白天課程期間告知師長,以利師長能及早提供諮詢與協助。
- (五)建議住宿生攜帶至少兩劑快篩試劑返校,以備不時之需。

秀岡校區防疫小組關心您 2022年9月9日



《2022-2023 Xiugang Campus Epidemic Prevention Policy Announcement》(NO.2)

Dear KCIS faculty, parents, and students:

The Kang Chiao Epidemic Prevention Committee has announced the updated safety measures and policies in response to the latest Covid-19 updates. Please comply with the following safety measures:

I. Activity notice: On 17th September, the Parent Teacher Conference will be held. All visitors are required to prepare proof of double-vaccination or show proof of a negative rapid screening.

#### II. Governmental measures

i. From 12th September, there is no suspension of class when a confirmed case is reported when there is a confirmed case in class, after two days, the students &

homeroom teacher are required to produce a negative rapid screening result before entering school.

confirmed case	Sep 12	Sep 13	Sep 14	Sep 15	Sep 16
rapid screening	Sep 14	Sep 15	Sep 16	Sep 17	Sep 18
confirmed case	Sep 17	Sep 18	Sep 19	Sep 20	Sep 21
rapid screening	Sep 19	Sep 20	Sep 21	Sep 22	Sep 23

#### ii. The following measures will be maintained

- A. When the staff/student notifies the school that they are a confirmed case, he/she follows the home isolation policy of 7 days. When the isolation is ended, he/she can return to school without a negative rapid screening test result.
- B. When a family member or roommate is a confirmed case, the staff/student cannot enter school within the required 7 days. When the isolation is ended, he/she can return to school with a negative rapid screening test result.
- C. When the staff/student is an inbound passenger, the staff/student cannot enter school within the required 7 days. When the isolation is ended, he/she can return to school with a negative rapid screening test result.
- D. When there is a confirmed case in class, students & the homeroom teacher will receive a dose of rapid screening test (the isolated student will receive 2 doses.)
- III. Over the Mid-Autumn Festival, we urge all staff and students to avoid visiting crowded places.

#### IV. Campus instructions:

- i When students are found to be confirmed cases, close contacts (family members or roommates are found to be a confirmed case) or inbound passengers, we will provide online courses.
- ii When students apply for personal pandemic prevention leave, we will not provide online courses.
- iii We urge staff & students to stay home when they are sick.
- iv . When the student is identified as a confirmed case, please inform the homeroom teacher
- v. We suggest that all resident students bring 2 doses of rapid screening tests.

9/<sub>12</sub> 起

## 新北校園防疫新制快篩發放及使用時機

Q:上學期間通報快篩陽 🐶 新北市政府 教育局

第0天通報有快篩陽個案,學校發放快篩試劑

第1天無症狀可上學,有症狀者使用快篩試劑

第2天 上學前使用快篩試劑,陰性無症狀可上學

Q:放學後通報快篩陽

第0天放學後通報有快篩陽個案,通知該班師生

第1天 無症狀可上學,學校發放快篩試劑

第2天上學前使用快篩試劑,陰性無症狀可上學

無症狀或快篩陰可上學 學生可請防疫假

9/<sub>12</sub> 起

# 新北校園防疫新制因應疫情授課模式

- ★無症狀或快篩陰可上學,有疑慮學生可請「防疫假」,不列入出缺勤紀錄
- ★課務落實分流教學









### 中秋節疫情升溫防疫策略

- 🛊 勤洗手、戴口罩
  - ❷守現行戴口罩規定,除例外情形(如:飲食需求、拍照等)得免戴口罩,外出應全程配戴口罩
  - ❷ 隨身攜帶洗手用品
- ★ 有症狀不參加活動、聚會,盡速快篩
- 🙀 營業場所/公共場域/餐飮場所應嚴格遵守以下措施
  - ①量體溫 ②員工健康管理 ③加強環境淸消 餐飲場所另應【提供洗手設備及消毒用品】,【不得逐桌敬酒敬茶】
- ★ 未接種疫苗之長者、幼兒,不建議參加活動、聚會

步新北市政府衛生局2022/09/07



## 中秋節疫情升溫防疫策略

★專責病房調整開設比例 增加收治量能





★幼童及長者等脆弱族群 儘速接種

